

All visitors, including volunteers, substitute teachers, family, alumni, community professionals, employment applicants, service providers, and others, entering the American International School-Riyadh (AIS-R) must present a valid photo ID and sign this agreement to indicate that they acknowledge and accept the required expectations as members of the AIS-R Community. The following agreement outlines the expectations of any visitor to the AIS-R campus and is in place to promote an environment that values child and adult safeguarding practices and procedures. This agreement also serves as a guide to ensure that visitors have the context and understanding to make decisions that do not put themselves in compromising situations or scenarios.

Visitors are expected to follow all customs, laws, and regulations as outlined in the <u>AIS-R Code of Conduct</u> and <u>AIS-R Community Safeguarding Handbook</u>. Below is an overview of those expectations:

- 1. Visitors are expected to wear their ID badge, so that it is clearly displayed, at all times.
- 2. Visitors will wear the appropriate dress that respects cultural norms and AIS-R expectations.
- 3. Visitors on campus are AIS-R community members and are expected to communicate with all community members in a way that is respectful and constructive in nature.
- 4. Visitors must be aware of how their interactions with others may be interpreted, understand their surroundings and avoid being in isolation/seclusion with any student(s). An adult should never be alone with a student in a locked or closed classroom, closet, washroom or other facility. Inappropriate physical contact with students is prohibited.
- 5. Visitors are reminded that misconduct, such as leering, sexual or offensive gestures or displaying sexually suggestive objects is prohibited.
- 6. Visitors are expected to use designated adult facilities, not student facilities (ie. washrooms).
- 7. Visitors will abstain from use, and/or not be under the influence, of alcohol, drugs and/or tobacco (including e-cigarettes and vape) while on campus.
- 8. Visitors should not engage in actions or exploit any situation/position for personal gain.
- 9. Visitors should not accept money or gifts from students, or offer money or gifts to students.
- 10. Visitors will not take photographs or videos of other people or students without consent from the faculty/staff member in charge.
- 11. Visitors will not post any media or narratives about students or staff members to social media accounts.
- 12. Visitors must note any individual (adult or student) engaging in inappropriate behavior and report the incident as soon as possible to a staff member.
- 13. Visitors must immediately report concerns about a student's welfare, or if a student discloses that they are suffering abuse and/or reveals information that gives grounds for concern.
- 14. It is the responsibility of the visitor to immediately report any situation that may be inconsistent with the above expectations to the staff member in charge or division office.
- 15. Visitors are responsible for their own actions and behavior and should avoid any conduct which would lead a reasonable person to question their motives or intentions.

Visitors must understand that failure to abide by these expectations, and others set forth by a faculty/staff member will result in their immediate removal from the AIS-R campus, the privilege to access campus denied, and with the possibility of legal proceedings if deemed necessary by AIS-R or local law enforcement.

or refer procedurings is accurately by the restriction and continuents
We appreciate your support of our learning community. Thank You!
By signing below I agree to follow the Visitor Partnership Agreement as outlined above.

Emergency Contact: Name: _____ Phone #:_____

Visitor Signature

Date

Visitor Name



اتفاقية تعاون الزوار المدرسة الأمريكية العالمية - الرياض

يجب على جميع الزائرين، بما في هم المتطوعين، والمعلمين البديلين، والأسر، وخريجي المدرسة، والمهنيين، و مقدمي طلبات التوظيف، ومقدمي الخدمات وغيرهم، الذين يدخلون المدرسة الأمريكية العالمية- الرياض (AIS-R)، إبراز بطاقة هوية سارية المفعول والتوقيع على هذه الاتفاقية للإقرار على و قبول التوقعات الحاسمة كأفراد مجتمع AIS-R. يوضح الاتفاق التالي توقعات أي زائر إلى حرم المدرسة. وهو قائم لتعزيز بيئة تقدّر ممارسات وإجراءات حماية الأطفال والكبار. هذه الاتفاقية أيضا بمثابة دليل لضمان أن الزوار لديهم السياق والتفاهم لاتخاذ القرارات التي لن تضعهم في مواقف أو سيناريوهات حساسة أو غير ملائمة.

على الزوار اتباع جميع التقاليد والعادات والقواعد والقوانين التنظيمية كما هو موضح في <u>القواعد السلوكية AIS-R</u>D و <u>دليل حماية الطفل.</u> وفيما يلى نظرة عامة عن هذه التوقعات:

- 1. من المتوقع أن يرتدي الزوار شارة التعريف الخاصة بهم، بحيث يتم عرضها بوضوح في جميع الأوقات.
 - 2. يجب على الزوار ارتداء الملابس المناسبة والتي تحترم المعايير الثقافية وتوقعات AIS-R.
- 3. الزوارِ في الحرم المدرسي هم أعضاء في مجتمع AIS-R ويتوقع منهم التواصل مع جميع أفراد المجتمع بطريقة محترمة وبناءة.
- 4. يجب أن يكون الزوار مدركين لكيفية تفاعلاتهم مع الآخرين، وعلى وعي بالبيئة المحيطة لهم وتجنب الوجود في انعزال مع أي طالب/طالبة. ولا يجب على الشخص البالغ من العمر أن يكون لوحده مع طالب/طالبة في قاعة دراسة مغلقة، غرفة مغلقة، خزانة أو دورات المياه او في أي مناطق أخرى غير ذلك. ويجب تجنب المس الجسدى الغير لائق مع الطلاب.
 - 5. نذكر الزوار بأن سوء السلوك، مثل النظرات الغير لائقة، الإيماءات والإيحاءات الجنسية أو البذيئة ممنوعة منعا باتا.
 - 6. يجب على الزوار استخدام المرافق المخصصة للبالغين، وليس مرافق الطلاب (مثل دورات المياه).
- 7. سوف يمتنع الزائر عن الاستخدام، و/أو أن لا يكون تحت تأثير الكحول والمخدرات و/أو التبغ (بما في ذلك السجائر الإلكترونية و الvape) أثناء وجوده في الحرم المدرسي.
 - 8. يجب على الزوار عدم الانخراط في أعمال ضارة أو استغلال أي موقف لتحقيق مكاسب شخصية.
 - 9. لا ينبغي للزوار قبول الأموال أو الهدايا من الطلاب، أو تقديم المال أو الهدايا للطلاب.
 - 10. لن يلتقط الزوار صورًا أو مقاطع فيديو الأشخاص أو طلاب آخرين دون موافقة أحد من أعضاء هيئة التدريس/الموظف المسؤول.
 - 11. لن يقوم الزوار بنشر أي صورة أو قصة عن الطلاب أو الموظفين على أي منصات وسائل الإعلام الاجتماعية.
 - 12. يجب على الزائرين ملاحظة أي فرد (بالغ أو طالب) يشارك في تصرفات غير لائقة والإبلاغ عن الحادث في أقرب وقت ممكن لأحد الموظفين.
- 13. يجب على الزائرين الإبلاغ عن المخاوف المتعلقة برفاهية وسلامة الطالب/الطالبة على الفور، أو إذا كشف أحد الطلاب عن تعرضهم لسوء المعاملة و/ أو كشف معلومات تعطى أسبابًا للقلق.
- 14. تقع على الزائر مسؤولية الإبلاغ الفوري عن أي حالة قد تكون غير متفقة مع التوقعات المذكورة أعلاه إلى الموظف المسؤول أو المكاتب المدرسية المعنية.
 - 15. الزائرون مسؤولون عن تصرفاتهم وسلوكهم، ويجب عليهم تجنب أي سلوكيات التي قد تقود أي شخص إلى التشكيك في دوافعهم أو نواياهم.

يجب على الزائرين أن يعلموا أن عدم الالتزام بهذه التوقعات، وأي توقعات أخرى محددة من قبل أحد أعضاء هيئة التدريس أو موظفي المدرسة، سيؤدي إلى إزالتهم فوراً من حرم AIS-R، والحرمان من دخول الحرم المدرسي، بالإضافة الى احتمال اتخاذ إجراءات قانونية إن كان من الضروري من قبل المدرسة أو القانون المحلي.

نحن نقدر دعمكم لمجتمعنا التعليمي. شكرا جزيلا!

بالتوقيع أدناه، أوافق على اتباع اتفاقية تعاون الزوار كما هو موضح أعلاه.

التاريخ	توقيع الزائر	اسم الزائر
رقم الجوال:		للإتصال في حالة الطوارئ: اسم الشخص: